

Journal of the Canadian Historical Association Revue de la Société historique du Canada



Canadian Historical Association's Wallace K. Ferguson Roundtable

Editor's Note

Table ronde Wallace-K.-Ferguson de la Société historique du Canada

Note du rédacteur

Benjamin Bryce

Volume 32, Number 1, 2022

URI: <https://id.erudit.org/iderudit/1090749ar>

DOI: <https://doi.org/10.7202/1090749ar>

[See table of contents](#)

Publisher(s)

The Canadian Historical Association / La Société historique du Canada

ISSN

0847-4478 (print)

1712-6274 (digital)

[Explore this journal](#)

Cite this document

Bryce, B. (2022). Canadian Historical Association's Wallace K. Ferguson Roundtable: Editor's Note / Table ronde Wallace-K.-Ferguson de la Société historique du Canada : note du rédacteur. *Journal of the Canadian Historical Association / Revue de la Société historique du Canada*, 32(1), 139–139. <https://doi.org/10.7202/1090749ar>

Canadian Historical Association's Wallace K. Ferguson Roundtable

Table ronde Wallace-K.-Ferguson de la Société historique du Canada

Editor's Note | Note du rédacteur

Wilson Chacko Jacob's *For God or Empire: Sayyid Fadl and the Indian Ocean World* (Stanford University Press, 2019) was awarded the Wallace K. Ferguson Prize by the Canadian Historical Association in 2020. The award recognizes the best scholarly book in a field other than Canadian history. The contributors to this roundtable met virtually in the summer of 2021, as part of the annual meeting of the CHA. The four contributions below derive from that meeting.

L'ouvrage de Wilson Chacko Jacob, *For God or Empire : Sayyid Fadl and the Indian Ocean World* (Stanford University Press, 2019) a reçu le prix Wallace-K.-Ferguson de la Société historique du Canada en 2020. Ce prix récompense le meilleur livre savant dans un domaine autre que l'histoire canadienne. Les contributeurs à cette table ronde se sont réunis virtuellement au cours de l'été 2021, dans le cadre de la réunion annuelle de la SHC. Les quatre contributions qui suivent sont issues de cette rencontre.

Benjamin Bryce

Editor-in-Chief | Rédacteur en chef

Journal of the Canadian Historical Association |

Revue de la Société historique du Canada

Department of History, University of British Columbia |

Département d'histoire, Université de la Colombie-Britannique